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   محمدصادق عابديني
ش�بكه آموزش س�يما از جمله ش�بكه هاي 
تخصص�ي تلويزي�ون اس�ت كه به مس�ائل 
آموزش�ي از جمله كنكور نگاه ويژه اي دارد 
و برخي از برنامه هاي كنكوري س�يما از اين 
ش�بكه پخش مي ش�ود. در پي اعلام آماده 
ش�دن طرح�ي در مجلس ب�راي ممنوعيت 
تبلي�غ مؤسس�ات كنك�ور، »ج�وان« در 
گفت وگو با دكت�ر مس�عود احمدي افزادي، 
مدير شبكه آموزش سيما، موضع رسانه ملي 
را در قبال تصميم مجلس جويا ش�ده است. 
شبكه آموزش سيما به دليل مأموريتي 
ك�ه دارد به كنك�ور نيز مي پ�ردازد، 
حال كه حضور مؤسس�ات كنكور در 
برنامه هاي صداوس�يما اعتراض هاي 
زي�ادي را ب�ه دنبال داش�ته اس�ت، 
نظرتان درباره حضور اين مؤسسات 

در برنامه هاي تلويزيوني چيست؟
در مورد مؤسس��ات كنكور، حسب حساسیت 
جدي ای كه صداوس��یما نس��بت ب��ه عدالت 
آموزش��ي و پراكنش مقولات آموزشي دارد و با 
توجه به نگراني هايي كه در اي��ن زمینه اظهار 
شده است، اخیراً با دستور معاون محترم سیما 
جناب دكت��ر میرباق��ري 50درص��د از حجم 
برنامه سازي هاي كنكوري و نزديك به 90درصد 
از حجم آگهي هاي مربوط به مؤسسات آموزشي 
كاسته شده است، البته به نظر مي رسد در اين 
زمینه بايد دس��تگاه هاي تخصصي ذي ربط به 
نقد جدي مقوله نظام آموزشي بپردازند؛ اينكه 
نظام آموزش��ي به چه چیزي نیاز دارد و عدالت 
آموزشي چگونه در كش��ور تسري پیدا كند كه 

شاهد ناهمگني در سطح آموزش نباشیم! 
هم اكنون مجلس در حال تهيه طرحي 
اس�ت ك�ه در آن تبليغ مؤسس�ات 
كنكور در صداوسيما ممنوع مي شود، 
نظرتان درباره اين طرح چيست؟ آيا 
اقدام صداوس�يما را در كاهش حجم 

تبليغات كافي نمي دانيد؟
ما تصور مي كنیم كاري كه صداوسیما در كاهش 
50درص��دي برنامه هاي كنك��ور و 90درصدي 
آگهي ها انجام داده، گام اول براي رسیدن به مدل 
معیار اس��ت. معتقديم وزارت آموزش و پرورش 
بايد راه هاي جايگزين و مدل هاي معیار همگاني 

را طراحي كند كه به نیاز هاي عمومي پاسخ دهد. 
ما به محض اينكه آن طرح مصوب شود حتماً با 
مجلس محترم هم��كاري مي كنیم. همین الان 
هم رايزني ه��اي خودمان را با مجل��س داريم و 
به كمیسیون آموزش كش��ور كمك مي كنیم تا 
به بهترين ش��یوه آنچه مصلحت كشور در حوزه 
آموزش است، انجام ش��ود. صداوسیما جلساتي 
با وزير محترم آموزش و پ��رورش، معاونان اين 
وزارتخانه و كارشناسان اين حوزه داشته است كه 

بهترين راهكار را در اين زمینه پیدا كنیم. 
يك�ي از اعض�اي ش�وراي نظ�ارت 
برصداوسيما، اخيراً عنوان كرده است 
كه مؤسسات كنكور، كارمندان خود را 
در قالب كارشناس كنكور به تلويزيون 
مي فرس�تند، آيا در شبكه آموزش با 

چنين موردي روبه رو شده ايد؟
 م��ا در ش��بكه آم��وزش چنی��ن م��وردي را 

نداشته ايم. 
برنامه هاي ورزش�ي صداوس�يما زير 
نظر شوراي ورزش صداوسيما فعاليت 
مي كنند، آيا در زمينه كنكور هم متولي 

خاصلي در صداوسيما داريم؟
 بله، ش��وراي آموزش صداوس��یما متولي اين 

كار است. 
ش�وراي آم�وزش، طرح�ي ب�راي 
ساماندهي حضور مؤسسات كنكور 

در برنامه هاي صداوسيما دارد؟
بله، كارهايي كه عرض كردم با محوريت شوراي 
آموزش سیما انجام شده است. شوراي آموزش 
سیما در گام اول طرح كاهش آگهي را پیشنهاد 
كرد و در گام دوم برنامه هاي جايگزين و در گام 
سوم توانمند سازي هرچه بیشتر نظام آموزشي 
كشور را. من جلس��ه اي با جناب آقاي بطحايي 
وزير آموزش و پرورش داشته ام كه متولي نظام 

آموزشي كشور است، تا ما هر چه بیشتر بتوانیم 
دانش آموزان را كمك كنیم كه به گونه يادگیري 
متناسب برسند. اگرچه تا زماني كه غول كنكور 
پیش روي دانش آموزان است، سیستم آموزشي 

ما راه دشواري را پیش رو دارد. 
شبكه آموزش س�يما با شعار عدالت 
آموزش�ي، كار خ�ود را آغ�از ك�رد. 
بس�ياري از خانواده ها توانايي مالي 
فرستادن فرزندانشان به مؤسسات 
كنك�ور را ندارند، در ص�ورت حذف 
برنامه هاي كنكوري، شبكه آموزش 
طرحي ب�راي كمك ب�ه خانواده هاي 
كم بضاعت كه فرزند كنكوري دارند، 

پيش بيني كرده است؟
ما هم اكنون برنامه »فرصت برابر« را داريم كه 
اين اطلاعات را به نوعي ارائه مي دهد و در كنار 
آن با وزارت آم��وزش و پ��رورش و مجلس در 
حال رايزني هس��تیم تا برنامه هايي متناس��ب 
با ذائق��ه دانش آموزان و نیازهايش��ان طراحي 
كنی��م. اگرچ��ه اين واقعی��ت وج��ود دارد كه 
توزيع امكانات در كش��ور متناسب نیست، به 
خصوص در شهرهاي بزرگ نسبت به شهر هاي 
كوچك، شبكه دانشگاهي ما تلاش كرده با ارائه 
سهمیه بندي اين نابرابري را تا حدي تصحیح 
كند، ولي اين راه حل ثانويه است و راه حل اولیه 
اين است كه به دانش آموزان در شمال، جنوب، 
شرق و غرب كش��ور به نوعي خدمات آموزشي 
ارائه دهیم كه گويا امكانات تهران را در اختیار 
دارند و اين موضوع مگر با اس��تفاده از ظرفیت 

رسانه ملي، میسر نیست. 
حض�ور اسپانس�رها در برنامه هاي 
تلويزيون�ي، انتقاده�اي زي�ادي به 
همراه داشته اس�ت، چطور مي شود 
حضور اسپانس�ر ها را كاه�ش داد و 

مديريت كرد؟
آنچه مسلم است اين اس��ت كه بايد آنچنان از 
صداوسیما به عنوان تنها رسانه پاك در دنیاي 
امروز حمايت شود كه در رقابت با 170شبكه 
فارس��ي زبان و چند هزار ش��بكه ماهواره اي، 
رجوع به اسپانسر مالي نه از باب اضطرار بلكه از 
باب اختیار و برابر ارتقاي كیفیت برنامه ها باشد. 
شما نگاه كنید، سريالي مانند »بانوي عمارت« 
پخش مي شود كه بالاي 70درصد مخاطب را 
به خود جذب كرده است يا س��ريال الف ويژه 
ديگري مانند »مختارنامه« داريم. امروز سريال 
حضرت موس��ي)ع( و سريال س��لمان فارسي 
در مس��یر تولید قرار دارند. اين س��ريال ها نه 
تنها براي فرهنگ ايراني و فرهنگ كشورهاي 
مسلمان خاورمیانه بلكه كشورهاي فرامنطقه 
و جهان نیز كارب��رد دارد. صداوس��یما زماني 
كه با بح��ران مالي روبه رو مي ش��ود نمي تواند 
اين س��ريال ها را به پايان برساند. امروز بودجه 
صداوسیما فقط درصدي از شبكه هاي عادي در 
منطقه است، بنابراين صداوسیما مجبور شده 
از ظرفیت هاي مالي خارج از سازمان استفاده 
كند، البت��ه س��ازوكارهايي را پیش بیني كرده 
است كه استفاده از حامي مالي، محتوا و شكل 

برنامه دچار تغییر نشود.

مدير شبكه آموزش سيما در گفت وگو با »جوان«:

 آماده همكاري با مجلس 
براي حذف برنامه هاي كنكور هستيم

   نويد پارسا
 پرويز پرستويي با انتش�ار يادداش�تي در فضاي مجازي به 
شدت از جشنواره فجر به دليل بيرون ماندن فيلم سيروس 
الون�د انتقاد و البت�ه تأكيد كرد اي�ن انتقاد ب�ه خاطر بيرون 
مان�دن فيلمي كه خ�ودش در آن ايفاي نقش كرده نيس�ت! 
به گزارش »جوان« پرس��تويي كه به عنوان بازيگر با چهار سیمرغ 
پرافتخارترين بازيگر ادوار جش��نواره فیلم فجر محسوب مي شود، 
نوشت: »خب خداروشكر، جشنواره فجر هم داره شروع میشه، هیئت 
محترم انتخاب هم فیلم هارو نصفه نیمه ديدند و همه رو انتخاب كردند 
و الان هم تند تند ديدن فیلم هارو شروع كردند كه البته حق هم دارند. 

چون میخوان همه چي سروقت و بموقع شروع و به پايان برسه.«
پرستويي كه ظاهراً در اين دوره از جشنواره جزو بازيگرانی است 
كه فیلمي در جشنواره ندارد در ادامه مي نويسد: »ولي يه سؤال 
براي من و ش��ايد خیلي ها باقي میمونه كه كي ق��راره ما نظم و 
نظام رو ياد بگیريم؟ چرا همه چي حسینقلي خانیه؟ مثلًا هیئت 
محترم انتخاب الان حدود يك ماهه كه فیلم هارو انتخاب كردند، 
بدون اينكه فیلم هارو كامل ديده باش��ند و سه فیلم هم در رزرو 
دارند. اين يعني چي؟آيا فستیوال هاي كن و برلین و اسكار هم 
همینجوريه؟ بعید مي دونم! اگر فیلم ها آماده بودند، پس اين رزرو 
چه داستانیه؟ و اگه فیلم ها آماده نبودند، پس چگونه فیلم هارو 
ديدند؟ هزار ماشاءالله به اين نگاه و تخصص و علم غیب! مگر در 

همه اين سال ها، جشنواره ما، جز يك دورهمي است؟«
بازيگر فیلم آژانس شیشه اي در ادامه نوشته: آهان متوجه شدم، اصلًا 
يادم نبود، به پاس چهلمین سال انقلاب و روز تاريخي و به يادماندني 

22 بهمن قراره 22 فیلم داشته باشیم مثل دهه 60، گیج شدم! پس 
سال هايي كه 30 تا 34 فیلم داش��تیم چي میشه؟يعني اون موقع 
انقلاب و 22بهمن برامون مهم نبود؟ خب حالا چي مي شد سه فیلم 
رزرو هم به اين 22فیلم اضافه مي شد و دل همه رو شاد مي كرديم؟ 
مگر اينهايي كه فیلم هايشان در لیس��ت رزرو و انتظاره سهمي در 
انقلاب ندارند؟ چي مي شد آقاي سیروس الوند عزيز)خالق فیلم يك 
بار براي همیشه( هم كه از نسل قبل از انقلابه و بعد چهار سال فیلم 
خوبي هم ساخته در اين جشن بزرگ حضور مي داشت؟حداقل به 
عنوان پیشكسوت )البته نه به خاطر حضور بنده در فیلم ايشان كه 

سال هاست از جشنواره لذتي نمي برم، متأسفانه(. 
پرس��تويي در ادامه باز هم به دورهمي بودن جش��نواره فجر 
اشاره مي كند:»مگر در اين سال هاي اخیر جشنواره ما جز يك 
دورهمي است؟ امسال قراره از چهلمین سال انقلاب ياد كنیم، 
اگر اين يك ارزش هست، پس كاش هیئت انتخاب فیلم آقاي 

الوند را با دقت مي ديدند!«
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كسی كه ميان خود و خدا را اصلاح 
كن�د، خداوند مي�ان او و م�ردم را 
اصلاح خواهد كرد و كسی كه امور 
آخ�رت را اص�لاح كند، خ�دا امور 
دني�اى او را اص�لاح خواه�د كرد و 
كسی كه از درون جان واعظی دارد، 

خدا را بر او حافظی است.

آغاز فيلمبرداري فصل هشتم »قند پهلو« در منزل مرحوم ابوالفضل زرويي نصرآباد 

»قندپهلو« از خانه عبيد زمانه كليد خورد

   محمدصادق عابديني
هش�تمين فص�ل از مس�ابقه تلويزيون�ي »قندپهل�و« ب�ا 
فيلمب�رداري آيتم�ي از اي�ن برنام�ه در من�زل مرح�وم 
ابوالفض�ل زروي�ي در احمدآب�اد مس�توفي كلي�د خ�ورد. 
فیلمبرداري فصل جديد »قندپهلو« از منزل هنرمند تازه درگذشته 
و طنزنويس مش��هور، ابوالفضل زرويي نصرآباد آغاز شد. زرويي به 
دلیل تبحر در طنز فارسي از سوي اس��تاد موسوي گرمارودي به 
عنوان عبید زاكاني زمانه، خوانده مي شود.  در اين فصل از قند پهلو، 
آيتم جديدي به نام »زرويي خواني« اضافه ش��ده كه در آن هر بار 

قسمتي از نوشته هاي مرحوم زرويي  خوانش مي شود. 
امین قمیش��ي، تهیه كنن��ده برنامه قندپهلو در پاس��خ به س��ؤال 
»جوان« درباره آيتم هاي جديد مسابقه »قندپهلو« گفت: علاوه بر 
زرويي خواني، تلاش داريم با توجه به ظرايف طنز فارسي، از كاريكاتور 
به عنوان برادر حوزه طنز استفاده كنیم. در فصل قبل، سردبیر برنامه 
كاريكاتوري را آماده مي كرد و از ش��ركت كنندگان خواسته مي شد 

درباره آن بداهه شعر بگويند. در دوره جديد قصد داريم براي اولین بار 
استاد احمد عرباني استاد پیشكسوت كاريكاتور در استوديوی برنامه 

حضور داشته باشند و به صورت زنده كاريكاتور طراحي كنند. 
قمیشي درباره حضور فارس��ي زبانان غیرايراني به »جوان« گفت: 
قصد داش��تیم دور برگش��ت از مس��ابقه اي كه با حضور شاعران 
افغانستاني، تاجیكستاني و ايراني برگزار شده بود را در تاجیكستان 
برگزار كنیم ولي متأس��فانه ب��ه دلیل برخي از مش��كلات كه به 
صداوسیما بازنمي گشت و ناشي از تحريم ها بود، آن سفر را عملًا 
غیرممكن كرد، اما بنا داريم با اس��تفاده از ظرفیت هاي موجود در 
ايران و با همكاري مؤسسه فرهنگي اكو از ظرفیت فارسي زبانان و 
فارسي گويان استفاده كنیم. تهیه كننده برنامه قند پهلو با اشاره به 
اينكه ناصر فیض يكي از داوران برنامه قندپهلو، عضو دفتر شعر و 
ادبیات حوزه هنري است، گفت: تلاش مي كنیم از ظرفیت حوزه 

هنري نیز برای تولید قوي تر برنامه قندپهلو استفاده كنیم. 
در اين مراسم، مسعود احمدی افزادي، مدير شبكه آموزش سیما 
تولید برنامه »قندپهلو« را جزو دغدغه هاي شبكه آموزش عنوان كرد 
و گفت: قندپهلو از جمله برنامه هاي پیشرو شبكه آموزش بوده است 
و از سوي شبكه حمايت مي شود و اگر قرار باشد حامي مالي براي آن 
پیدا شود، بايد در چارچوب برنامه باشد. قندپهلو مسابقه شعر طنز 
است كه تا به امروز هفت فصل آن با اجراي رضا رفیع و داوري شهرام 
شكیبا و ناصر فیض برگزار شده است. با آغاز فیلمبرداري فصل جديد 
اين برنامه، پخش آن از نوروز 98 روي آنتن شبكه آموزش خواهد 
رفت. »جوان« در روزهاي آينده گزارش كاملي از حضور قندپهلو در 

منزل مرحوم زرويي نصرآباد منتشر خواهد كرد.

محمد خزاعي با اشاره به نهايي شدن روند بازبيني سند 
ملي سينما از ارسال اين سند طي هفته آينده به كميسيون 
هنر و معماري ش�وراي عالي انقلاب فرهنگي خبر داد. 
محمد خزاعي از اعضاي كمیته سه نفره بررسي سند ملي 
سینماي ايران در گفت وگو با مهر ضمن اشاره به اينكه اين 
سند به زودي به كمیس��یون هنر و معماري شوراي عالي 
انقلاب فرهنگي ارائه مي ش��ود، گفت: سند ملي سینماي 
ايران، در حقیقت بر مبناي اسناد بالادستي شامل قانون 
اساسي جمهوري اس��لامي ايران كه در آن وظايف وزارت 
فرهنگ و ارش��اد اسلامي مش��خص شده اس��ت، اصول 
و سیاس��ت هاي فرهنگي، وظايف ش��وراي عالي انقلاب 
فرهنگي و اسناد برنامه هاي توس��عه پنج ساله جمهوري 

اسلامي ايران، تهیه و تنظیم شده است. 
وي بیان كرد: در همین راستا تولید محتوا، مشاركت هاي 
عمومي، فناوري هاي روز، كارآمدي نظام نظارتي و به ويژه 
ركن اساسي سند ملي سینما يعني مردم، صنوف و دولت 

سرلوحه اين سند قرار گرفته است. 
تهیه كننده فیلم سینمايي »به وقت شام« توضیح داد: سند 
ملي سینماي ايران در سه بخش تنظیم شده است كه شامل 
بخش چشم انداز، سیاست ها، نظارت و اجراست كه توسط 
كارگروهي كه در كمیس��یون هنر و معماري شوراي عالي 

انقلاب فرهنگي تشكیل شد، تنظیم شده است. 
وي تأكید كرد: پیش از اين پیش��نهادهاي وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامي، كمیس��یون هنر و معماري و حتي صنوف 
س��ینمايي جمع بندي ش��ده بود و با بررس��ي اين نظرها و 
پیشنهادها در نهايت اين سند آماده شد. هفته گذشته آخرين 
جلسه تنظیم سند در كمیسیون هنر و معماري برگزار و سند 
مورد نظر به اين كمیسیون ارائه شد تا در جلسه آينده نظارت 
اعضاي كمیسیون هنر و معماري گرفته شود و در گام بعدي 

براي آماده سازي مقدمات آن براي ارائه به صحن شوراي عالي 
انقلاب فرهنگي آماده شويم. خزاعي با اشاره به اينكه سند 
ملي سینماي ايران، كلیات س��ینما را در برمي گیرد و تمام 
اجزا، مصوبات و قانون هاي آن در آينده به عنوان ضمايم به اين 
سند اضافه مي شود، گفت: در حال حاضر سند ملي سینماي 
ايران مصوب مي ش��ود و در مراحل بع��د وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامي موظف است قوانین و آيین نامه هاي داخلي يا 
آيین نامه هاي كلي كه مي خواهد مصوب كند، براساس اين 

سند مدون كرده و در اختیار اهالي سینما گذارد. 
وي تأكید كرد: در واقع سند ملي سینماي ايران در سه بخش 
طراحي شده كه هر بخش موضوع هاي مختلفي را در برگرفته و 
شامل كلیات سینماي ايران است. اين درحالي است كه زماني 
كه نام سند ملي سینماي ايران به میان مي آيد همه به اين فكر 
مي كنند كه تمام مصائب و مشكلات سینماي ايران كه شامل 
توزيع، تولید، بخش بین الملل و... مي ش��ود قرار اس��ت در اين 
سند حل شود. تأكید مي كنم كه سند معمولا كلیات را شامل و 
بعد اجزا در آينده مشخص مي شود. ما تا امروز سندي در حوزه 
سینما در كشور نداشته ايم، چنین اسنادي مي تواند به عنوان 
اسناد توسعه فرهنگ به ش��مار رود كه از اهمیت بسیاري نیز 
برخوردار است، برهمین اساس، سند سینما در دستور كار است، 
سند معماري به پايان رسیده و به زودي وارد تنظیم سند تئاتر و 
موسیقي خواهیم شد. تهیه كننده فیلم »امپراتور جهنم« ادامه 
داد: آغاز فعالیت ما در كمیس��یون هنر و معماري براي تنظیم 
سند ملي سینماي ايران، نزديك به 1/5سال پیش بود. در مرحله 
اول اعضاي شورايي كه حضور داشتند نزديك به شش ماه روي 
سند اولیه كار كردند و در اين مدت مجموع پیشنهادهاي وزارت 
فرهنگ و ارشاد اس��لامي در دوره جواد شمقدري و حجت الله 
ايوبي مورد بررسي قرار گرفت، البته پیشنهادهاي دوره حجت الله 
ايوبي متشكل از پیشنهادات وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي و 
خانه سینما بود. در اين میان پیشنهادهاي شوراي عالي انقلاب 

فرهنگي نیز مورد بررسي قرار گرفت. 
وي تأكید كرد: در ادامه محمود اربابي به عنوان نماينده سازمان 
سینمايي به ش��ورا دعوت ش��د تا براي آماده سازي سند ملي 
سینماي ايران ما را همراهي كند. طي شش ماه اخیر، پرونده 
سند از لحاظ كارگروه سینمايي شوراي عالي انقلاب فرهنگي 
بسته و به كمیس��یون هنر و معماري ارائه ش��د تا بعد از ارائه 
نظرات اين كمیسیون، اين سند به صحن شورا ارائه شود و به 
تصويب برسد. فكر مي كنم در خرداد ماه سال 98 مصوبه شورا 

درباره سند ملي سینماي ايران را داشته باشیم.

انتقاد پرستويي از جشنواره فجر به خاطر بيرون ماندن فيلم الوند

حالا كه شما نيستيد، جشنواره فجر شد دورهمي؟!

كاري  م��ا تص��ور مي كني��م 
ك��ه صداوس��يما در كاه��ش 
برنامه ه��اي  50درص��دي 
كنكور و 90درصدي آگهي ها، 
انج��ام داده، گام اول ب��راي 
رس��يدن به م��دل معيار اس��ت

موبد پدرام سروش پور: 
پيام مقام معظم رهبري به زرتشتيان 

بسيار باارزش بود
موبد پدرام سروش پور در آستانه آغاز بزرگداشت چهلمين سال 
پيروزي انقلاب اسلامي با انتشار پيامي نوشت: انقلاب اسلامي 
ايران، با يك شعار خاص شروع شد و آن، احترام به تمام كساني 
است كه حول محور وحدانيت در اين سرزمين شكل گرفته اند. 
موبد پدرام سروش پور مدير اجرايي آتشكده  تهران در ادامه آورده 
است: نهال انقلاب با پیام وحدانیت معمار كبیر انقلاب، حضرت امام 
خمیني)ره( پیوند خورده، بر مبناي احترام متقابل استوار گرديد. 
اين ديدگاه امام  خمین��ي)ره( در آن زمان، اهمی��ت و اثرگذاري 
بسیاري داشت. تحت شرايط خاص حاكم در آن برهه زماني كه 
اشاعه برخي برداشت هاي نادرست در جامعه، امكان بروز اختلاف 
و نگراني را در میان اقلیت هاي ديني، دوچندان ساخته بود، پیام 
روشنگرانه ايشان، بسیار امیدبخش تلقي مي شد. فرمايش امام)ره( 
مبني بر اينكه تمام كساني كه حول محور وحدانیت )باورداشتن به 
خداوند يكتا( در اين سرزمین هستند، بايد در سايه قانون اساسي، 
برابر و مساوي باشند، راه را بر تمام نگراني ها بست. امروز، اين منش 
را در رويكرد مق��ام  معظم رهبري، آيت الله خامنه اي نیز ش��اهد 
هستیم. وقتي در دهه 70، كنگره زرتشتیان در ايران برگزار شد، 
ايشان پیامي براي اين مجمع صادر كردند كه بسیار باارزش بود. در 
اين پیام آمده: »ما افتخار مي كنیم به اينكه به سرزمیني تعلق داريم 
به نام ايران كه از قديمي ترين سرزمین هايي است كه يكتاپرستي را 
درون خود آغاز كرده  است.« ما اين پیام مهم را همیشه همراه خود 

داشته ايم و بدان افتخار مي كنیم. 
...........................................................................................................

صف طولاني براي تحويل بليت هاي 
جشنواره فيلم فجر

تحوي�ل بليت ه�اي پيش فروش ش�ده جش�نواره فيل�م 
فج�ر ب�ا صف ه�اي طولان�ي در پرديس مل�ت انجام ش�د. 
به گزارش ايس��نا، پ��س از پايان پیش ف��روش بلیت هاي مردمي 
جشنواره، تحويل آنها از س��اعت 10صبح جمعه ششم بهمن ماه 
در پردي��س ملت آغاز ش��د و جمع زي��ادي از كس��اني كه بلیت 
خريداري كرده بودند به اين مجموعه س��ینمايي رفتند. به گفته 
مراجعه كنندگان امسال جش��نواره، خريد بلیت از سال هاي قبل 
راحت تر بوده و چندان به مش��كل برنخورده اند، هرچند عده اي از 
صف طولاني دريافت بلیت گلايه داشتند و آنهايي كه اولین بار بود 
اين خريد را تجربه مي كردند از ديدن جمعیت زياد و صف طولاني 
شوكه شدند. برخي از خريداران بلیت هاي جشنواره كه مي گفتند 
در طول سال هم سینما مي روند، از اينكه نتوانستند سالن و فیلمي 
را كه مي خواهند به دلیل پر شدن ظرفیت خريداري كنند ناراضي 
بودند و در مقابل، برخي كه بیشتر اهل تئاتر بودند، از اينكه توانسته 
بودند بلیت فیلم »مسخره باز« ساخته همايون غني زاده را بخرند، 
خوش��حال بودند، البته گروه زيادي از مردم بلیت هر س��ه سري 
فیلم ها را خريداري كرده بودند و به قول خودش��ان در طول سال 

سینما نمي رفتند و فقط در جشنواره  شركت مي كردند. 
...........................................................................................................

 گاف عجيب 2 سلبريتي 
درباره عادل فردوسي پور

درحالي ك�ه روز پنج ش�نبه ع�ادل فردوس�ي پور گزارش 
فوتبال ب�ازي ژاپ�ن- ويتنام را بر عهده داش�ت، محس�ن 
تنابنده و مهراب قاس�م خاني او را گمش�ده خطاب كردند. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، شب گذشته در مرحله يك چهارم 
نهايي رقابت هاي جام ملت هاي آسیا تیم ملي ايران به مصاف چین 
رفت كه گزارشگر اين رقابت حساس جواد خیاباني بود. تیم ملي ژاپن 
نیز ساعاتي پیش از بازي ايران به مصاف ويتنام رفت و گزارشگري اين 
مسابقه نیز بر عهده عادل فردوسي پور بود. درحالي كه ديروز، عادل 
فردوسي پور گزارش بازي ژاپن - ويتنام را به عهده داشت، محسن 
تنابنده و مهراب قاسم خاني با انتشار استوري و پست هايي در صفحه 
اينستاگرامشان عادل فردوسي پور را گمشده خطاب كردند. اين گاف 
عجیب دو بازيگر و نويسنده معروف سینما و تلويزيون واكنش هاي 

بسیاري را در فضاي مجازي به همراه داشت. 
...........................................................................................................
آخرين مهلت ثبت فيلم در »كتابخانه 
ويدئويي« جشنواره جهاني فيلم فجر

دبي�رخ�انه س�ي و ه�فتمي�ن جش�ن�واره جه�اني فيلم 
ف�ج�ر آخ�ري�ن مه�ل�ت ثب�ت فيل�م در »كت�ابخ�ان�ه 
۱۰ اس�فند م�اه ۱۳9۷ اع�لام ك�رد.  ويدئ�وي�ي« را 
به گزارش باشگاه خبرنگاران پويا، جشنواره جهاني فیلم فجر در 
سال هاي گذشته بخشي با نام »كتابخانه ويدئويي« را راه اندازي 
كرد كه از اين طريق اطلاعات فیلم ها در اختیار مهمانان خاص از 
جمله پخش كنندگان بین المللي، خريداران، مديران جشنواره ها 
و مهمانان بازار فیلم قرار مي گیرد. موفقیت اين بخش در دوره هاي 
قبل سبب شد »كتابخانه ويدئويي« براي دوره سي وهفتم تكمیل 
و گسترش يابد و در اين دوره مجموعه تولیدات سینماي كوتاه، 
تجربي، انیمیشن، مستند و بلند بین سال هاي 1391 تا 1397 

در اختیار علاقه مندان قرار خواهد گرفت.

مصطفي محمدي     ديده بان

    موسيقي

 نگاهي به جدول 
اجراهاي جشنواره موسيقي فجر

قرار اس�ت س�ي وچهارمين جش�نواره موس�يقي فجر از چهارش�نبه 2۴ 
بهمن م�اه همزم�ان در هفت س�الن كنس�رت و يك س�الن نماي�ش فيلم 
كار خ�ود را آغاز كن�د و اجراه�ا و اكران ه�اي آن ت�ا 29 بهم�ن )به مدت 
ش�ش روز( ادامه داش�ته باش�د. اين اولين دوره اي اس�ت كه جش�نواره 
موس�يقي فج�ر ب�ر اس�اس آيين نام�ه تدوي�ن ش�ده برگ�زار مي ش�ود. 
به گزارش ايسنا، در میان حاضران امسال جشنواره موسیقي فجر اركستر ملي 
ايران، اركستر س��مفونیك تهران )به عنوان دو اركس��تر دولتي ايران(، اركستر 
مجلسي ايران، اركستر آيس��و، بهنام باني، امیرعباس گلاب، علیرضا طلیسچي، 

گروه پازل و گروه ماكان سال گذشته نیز در اين رويداد حاضر بودند. 
گراني و نوس��انات ارزي در چند ماه گذش��ته، تأمین ارز را براي حضور گروه هاي 
خارجي در ايران به يكي از مشكلات جشنواره تبديل كرد، با اين حال و با وجود اينكه 
تعداد اجراهاي بین الملل نسبت به دوره گذشته به شكل محسوسي كاهش پیدا 
كرده است، پنج خانه از جدول سي وچهارمین جشنواره موسیقي فجر به هنرمندان 
خارج از كشور اختصاص دارد؛ هنرمنداني از كشورهاي اسلوني، دانمارك، ايرلند، 
جمهوری آذربايجان و ازبكستان. شركت كننده هاي بخش بین الملل سي وچهارمین 
جشنواره موسیقي فجر از كشورهاي اسلوني، دانمارك و ايرلند هنرمندان موسیقي 
كلاس��یك هس��تند كه گويا قرار اس��ت با توجه به تم جشنواره امس��ال )اجراي 
آهنگسازان ايراني( از آثار آهنگسازان ايراني هم بنوازند. يك گروه هم از جمهوری 
آذربايجان موسیقي موغام اجرا مي كند. همچنین اجراهايي براي هنرستان موسیقي 
پسران، هنرستان موسیقي دختران، دانشگاه تهران و دانشگاه هنر با محتواي سنتي 
و كلاسیك در نظر گرفته شده است، از طرفي برگزيدگان جشنواره موسیقي جوان 

هم در اين جشنواره روي صحنه مي روند.

 خزاعي: »سند ملي سينما«
در خرداد 98 تصويب نهايي مي شود


